





Building a Better Culture for the F&B Industry -With More than Just Food! 建立優質餐飲文化-不只是食物



Nowadays, customers' demands on catering quality are constantly rising. In addition to becoming more and more particular about food quality, the overall food, environment and service experience also affect customers' evaluation. To create a high-quality catering culture, there are many companies on the market that provide additional products or services on top of food, offering optimised services for catering venues such as restaurants, bars and hotels, etc.

現今顧客對餐飲要求不斷上升,除了對食物質素愈趨講 究,整個飲食、環境和服務的體驗也影響顧客的評值。要 打造優質的餐飲文化,市面上有不少公司都提供食物以外 的產品/配套,為食肆、餐廳及酒店等餐飲場地提供優化服

As the leading exhibition in the F&B industry, RBHK has a designated sector for "Equipment, Design Supplies and Technology", where exhibitors can promote their products and services to 8,000+ industry buyers. We're happy to announce the following exhibitors have already joined RBHK 2024:

RBHK作為餐飲業界的領頭展覽,展內特設「餐飲服務及設備」展區,展商可以將食品以外的 產品及服務推廣至8,000+餐飲業買家。RBHK 2024相關參展商包括:



LUEN PUN ENTERPRISE GROUP LIMITED 聯品企業集團有限公司

"To do a good job, one must first sharpen his/her tools." Founded in 1980, LUEN PUN **ENTERPRISE GROUP LIMITED** is a renowned supplier of kitchenware and catering equipment in Hong Kong. They offer a comprehensive range of kitchen utensils, catering equipment, and kitchenware, featuring a wide selection of brands from around the world.

「工欲善其事,必先利其器」。創業於1980年, 香港知名廚具餐飲設備供應商 - 聯品企業集團有 限公司 為業界提供廚具用品、餐飲設備、廚房用 品等等廚具用品,世界各地品牌同一應俱全。

In the culinary world, visual appeal, aroma, and taste in food are important elements. To capture customers' attention, high-quality and hygienic packaging is an essential part of the food and beverage industry CREATIVE FOODSERVICE & PACKAGING LIMITED is a company that specializes in providing safe and exquisite packaging materials, particularly for baking and coffee products, enhancing the dining experience for customers.

美食講求「色香味」俱全,要吸引顧客眼球,優 質和衛生的包裝是餐飲業不可或缺的部分。創意 **食品包裝有限公司**為業界提供既安全又精美的包 裝用品,尤其烘焙及咖啡用品,可以豐富客人的 用餐體驗。



CREATIVE FOODSERVICE & PACKAGING LIMITED 創意食品包裝有限公司



E-payments have become increasingly popular in recent year. A convenient payment method can definitely help enhance diners' experience. **BBMSL** offers a payment service that adheres to the stringent standards of the PCI DSS. Our commitment to excellence has already benefited over 10,000 local and international business partners in delivering payment solutions and merchant services that go beyond your imagination.

近年電子支付愈趨普及,便利的付款方式絕對有 助提升食客的用餐體驗。BBMSL為香港電子支 付供應商,提供符合PCI DSS安全認證的支付服 務。我們秉持卓越的承諾,已與超過10,000家本 地和國際品牌提供線上或線下電子支付解決方案 及商戶服務,讓支付超乎想像。

Establish a quality catering culture with the industry! 與業界建立優質餐飲文化!

> **Exhibit Now** 立即參展

Contact us now for an Early-Bird Rate! 立即參展 享早鳥優惠



Many exhibitors have already re-booked their space for next year during our show! Early-Bird Rate will last till 31 DEC 2023, book now to beat the crowd!

眾多參展商已於上月展會期間預訂來年展位。早鳥 優惠將於2023年12月31日截止,請立即行動!

Contact us now for an Early-Bird Rate! 立即預訂 即享早鳥優惠

Organiser:

informa

markets

0

Informa Markets

Discover more:

• 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong +852 3709 4981

exhibit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Follow us: f in RBHKGA